

'Sungai Nadi Kehidupan' ubah wajah KL

Kategori: [Arkib](#) Published: Oct 04, 2022

3 - Utusan Malaysia - Saturday, 2/7/2011

'Sungai Nadi Kehidupan' ubah wajah KL

KUALA LUMPUR 1 Arah - Projek pemuliharaan, pemodernan serta pembangunan Sungai Klang dan Sungai Gombak yang lebih dikenali dengan nama "Sungai Nadi Kehidupan" seperti mana ditetapkan di bawah Program Transformasi Ekonomi (ETP) bakal membolehkan wajah dan negara menjadi berkilauan.

Beliau itu Perdana Menteri, Datuk Seri Najib Tun Razak berkata, projek ini bukan sekadar projek pembangunan yang mampan ia bakal memberi peluang ekonomi yang tinggi kepada negara serta memantapkan kualiti hidup lebih baik kepada rakyat.

Ujarnya, antaranya projek ini mampu meningkatkan lagi nilai hartanah sepanjang kawasan sungai, meningkatkan peluang pekerjaan, memulakan pelancongan dan menyediakan ruang hijau kepada pengamung dan penduduk tempatan.

"Selain itu, Sungai Klang yang mengalir di tengah-tengah ibu negara mempunyai nilai estetik untuk menjadi destinasi air yang segar dan bersih dengan peluang aktiviti berbilang.

"Malah kita sedia maklum bahawa banyak bandar raya ternama di dunia seperti London, Paris, Melbourne dan Amsterdam mempunyai sistem air yang segar terkawal di mana ia mampu menjamin keselamatan dan kesihatan rakyat untuk pelbagai at-



NAJIB Tun Razak mendengar penjelasan tentang projek pembangunan Sungai Nadi Kehidupan semasa diperkenalkan Raja Hong Chih Raja Ehsan Alauddin pada majlis perasmian projek di Kuala Lumpur semalam.

tiviti sosial dan ekonomi," katanya.

Beliau berkata, projek ini ketika memprogramkan Media Pihak Terbilang Sungai Nadi Kehidupan di sini hari ini.

Hardy sangat Menteri di Jabatan Perdana Menteri, Datuk Seri Annuar Musa Menteri Wilayah Persekutuan dan Kerajaan Selangor, Datuk M. Saifuddin dan Datuk Besar Kuala Lumpur, Tan Sri Ahmad Faizal Ismail.

Projek Sungai Nadi Kehidupan telah dilaksanakan, pelaksanaannya

Chik Saiful Alauddin, Menteri Sumber Asli dan Alam Sekitar, Datuk Seri Douglas Uggah Sardon, Timbalan Menteri Wilayah Persekutuan dan Kerajaan Selangor, Datuk M. Saifuddin dan Datuk Besar Kuala Lumpur, Tan Sri Ahmad Faizal Ismail.

Projek Sungai Nadi Kehidupan telah dilaksanakan, pelaksanaannya

pada Oktober tahun lalu dan ia merupakan salah satu program ETP bagi Greater Kuala Lumpur Klang Valley (Greater KL-KV).

Dalam perkembangan berkaitan Najib berkata, jika dunia mampu mengatasi masalah Pencemaran Sungai Karu (PSK) projek ini dijangka memberi manfaat RM1.1 bilion se-

tingga 2020 atau RM1.4 bilion seterusnya.

"Ini merupakan lima projek daripada peruntukan PNB sebanyak RM30 bilion setahun yang perlu kita capai dan sekurang-kurangnya tahun 2020 bagi membolehkan kita mencapai status negara maju," katanya lagi.

Beliau dalam ucapannya turut memohon kepada pentadbiran memulakan projek-projek yang akan memulakan pembangunan Sungai Klang dan Sungai Gombak semasa berjalannya.

"Kita perlu memulakan projek yang kita mampu lakukan, ia merupakan kerja-kerja yang tidak terlalu besar, tetapi ia akan memberi kesan yang baik dan bukannya diabaikan dengan pembangunan tanah atau via pembinaan kerana tidak bertanggungjawab," katanya lagi.

Perdana Menteri turut memohon kesungguhan tetapi pengamung yang lebih berkesan lagi memulakan projek-projek ini kerana ia tidak lagi terancam akibat pembangunan daripada mereka yang tidak bertanggungjawab.

"Saya berharap dalam lima tahun projek Sungai Nadi Kehidupan telah memulakan pembangunan di kawasan secara lebih berkesan seperti program ini benar-benar berjaya," katanya lagi.